
 

 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde d.09/08. 2018 kl. 18.00 

Rødkælkevej 198a 

1. Godkendelse af dagsorden. - godkendt 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. - ej modtaget 

3. Henvendelser fra beboerne. – Der er kommet en henvendelse fra en ansat i GB/OB 

medlem/beboer i afdeling via Facebook, ifm. administrationens bekymring om økonomien i 

afd.20 – dette kan bestyrelsen på nuværende tidspunkt ikke kommentere på, da vi ikke er 

bekendt med disse forhold, da vi ikke er forelagt disse oplysninger. 

Der er yderlige kommet en henvendelse omkring vores tv/internet via Facebook. 

Bestyrelsen har yderligere hentet et tilbud fra en ny internet leverandør, som levere internet 

via fiber i hver bolig. 

Der er kommet en henvendelse fra en beboer, som er forundret over, at markstenene er 

blevet fjernet ved vej 3. Dette er ikke noget bestyrelsen har bedt om og vil derfor bede 

driften om, at få genoprettet afspærringen. 

 

4. Driften. 

a. Aktivitetslisten. - opdateret liste ikke modtaget. 

 

b. Beboerhenvendelser. – driften er ikke tilstede. 

c. Status på markvandring. – intet fremsendt. 

5. Bestyrelsen. 

 

a. Driftens ydelser. – generelt manglende fjernelse af ukrudt. Øvrige arbejdsopgaver 

halter i udførelse jf. punkt 4a+4c. Manglende fjernelse af buskrydning på bag sti. 

b. Arbejdsgrupper / Aktivitetsgruppe. – punktet tages op efter næste afd. møde. 

c. Indhentning af tilbud – Status – bestyrelsen har modtaget prisoverslag på 

indhentet tilbud, men ud fra fremsendte indikere der fejl. Bestyrelsen har derfor 

bedt om de fulde tilbud tilsendt. 

d. Internet / Tv – Antenneforeningen har afholdt møde med Fibia/Waoo om 

leveringen af fiberløsning op i hver lejemål.  

Bestyrelsen har via GB modtaget tilbud fra Yousee om tv boks til kr.30,- 

e. Husorden / Vedligeholdsregler opdatering. – Grundet manglende modtagelse af 

materiale fra GB, har Bestyrelsen ikke komme med deres bud på opdateret 

regler. Tidligere vedtaget ændringer på afd. møderne er endnu ikke indført i 

gældende regler og husstandsomdelt.  

f. SU. budget 2019. – Afd.20 har ikke kunne opnå en større SU aftale for hele GB, 

derfor genindtrådt i eksisterende aftale, med ønske om at forhandle økonomien i 

udlejningshusene så de bliver omkostningsbaseret samt genindføre udlejning af 

paraplyen. 

g. Status for maleropgave af beton. – Bestyrelsen afventer færdig meldning af 

maleopgave samt fremsendelse af fakturakopi af opgaven. Maleropgaven var 

udført i meget ringe kvalitet, at der må kunne forventes, at der vil komme 

yderligere afskalninger som forventes dækket UB. 



 

 

h. Teknik renover. – Bestyrelsen udtrykker bekymring af GB’s manglende 

håndtering af sagen set ifht. den kendte problematik omkring varme og kloak. 

Bestyrelsen håber på en varm vinter, så beboer ikke kommer til at fryse. 

i. Nyhedsbrev. – Bestyrelsen havde dialog om indhold. 

j. Afdelingsmøde 2019. – Bestyrelsen har planlagt rammerne for afd. mødet. 

k. Fortorve – Et bestyrelsesmedlem har i eget navn anmeldt alle de 150 knækket 

fortorvsfliser fra FJV sag som startet i 2015, da GB ikke vil påtage sig det 

nødvendige ansvar. 

l. Ista – Bestyrelsen kan ikke godkende Istas udmelding, da det er direkte 

imodstridelse af første indgået aftale på mødet med driftsdirektøren fra Ista. Alle 

røgalarmer skal sidde ens gamle som nye. Driftslederen må genoptage sagen. 

 

6. Evt. – intet at tilføje. 

 

Afbud til formanden senest d.08/08-2018. 

Der serveres mad på mødet. 

Deltager på mødet er, Jesper, Allan, Dan og Malene. Afbud fra Morten. 

Jesper Kirchner 

Formand  

Afd. 20 


